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ابوالفضل حسن بیگی گفته کاری که این دانشمندان انجام میدهند در حد معجزه است و شاید به تحقیقات آنها تنها دو یا سه

کشور دست پیدا کردهاند.

با اعلام عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس؛ 

یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با اشاره به بازدید هشت ساعته کمیته هستهای این
کمیسیون از مرکز هستهای کرج گفت که اعضای این کمیته در این بازدید در جریان کارهای تحقیقاتی دانشمندان ایرانی قرار

گرفتند که همه حکایت از شکوفایی و اقدامات موثر برای تولید دارو، مبارزه با سرطان و کمک به کشاورزی است. به گزارش
اسپادانا خبر، ابوالفضل حسن بیگی اظهار کرد: کمیته هستهای کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی از ساعت هشت صبح

امروز تا چهار بعدازظهر بازدیدی از بخشهای مختلف مرکز هستهای داشت. مجموعهای با حضور دانشمندان ایرانی که با
کارهای تحقیقاتی آنها شاهد شکوفایی و اقدامات موثری هستیم. ما در این بازدید به خوبی این موضوع را لمس کردیم که چرا
ملت ایران انرژی هستهای را حق مسلم خود میدانسته که با این ایستادگی توانستیم به دستاوردهای خوبی برسیم. وی ادامه

داد: کشورهای خارجی مدام با تبلیغات خود تنها استفاده از انرژی هستهای را برای مقاصد نظامی عنوان میکنند حال اینکه
میتوان از انرژی صلح آمیز هستهای برای انجام کارهای بزرگی در تمامی ابعاد زندگی مردم استفاده کرد و ما اکنون به این

سطح از شکوفایی رسیده ایم. صداوسیما برای انعکاس دستاوردهای دانشمندان هستهای کشور پول میخواهد این عضو
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با انتقاد از انعکاس نیافتن دستاوردهای مرکز هستهای کرج در

صدا و سیما گفت: متاسفانه کار ارزشمند دانشمندان ما در این مرکز به خوبی انعکاس پیدا نکرده است. دلیل آن را جویا
شدیم. پاسخ آنها این بود که صدا و سیما از آنها برای اطلاع مردم از دستاوردهایشان با این توجیه که تبلیغ محسوب میشود
پول میخواهد که ما اعتباری برای تبلیغات نداریم! وی ادامه داد: این روند جای تاسف دارد چون کاری که این دانشمندان انجام

میدهند در حد معجزه است و شاید به تحقیقات آنها تنها دو یا سه کشور دست پیدا کردهاند؛ قطعا باید این کارهای بومی از
سوی دانشمندان ایرانی در صدا و سیما به صورت پررنگ انعکاس یابد؛ چون آنها شعار مردم را مبنی بر اینکه انرژی هستهای

حق مسلم ماست به خوبی پیاده کردند. این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی در پایان
درباره بازدید از زندان قزل حصار گفت: طبق برنامه قرار بود امروز علاوه بر بازدید از مرکز هستهای کرج از وضعیت زندان

قزل حصار بازدید داشته باشیم که با توجه به طولانی شدن روند بازدید آن هم به دلیل گسترده بودن این مرکز این کار به زمان
دیگری موکول شد. منبع/ انتخاب

یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با اشاره به بازدید هشت ساعته کمیته هستهای این
کمیسیون از مرکز هستهای کرج گفت که اعضای این کمیته در این بازدید در جریان کارهای تحقیقاتی دانشمندان ایرانی قرار

گرفتند که همه حکایت از شکوفایی و اقدامات موثر برای تولید دارو، مبارزه با سرطان و کمک به کشاورزی است.

به گزارش اسپادانا خبر، ابوالفضل حسن بیگی اظهار کرد: کمیته هستهای کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی از ساعت
هشت صبح امروز تا چهار بعدازظهر بازدیدی از بخشهای مختلف مرکز هستهای داشت. مجموعهای با حضور دانشمندان

ایرانی که با کارهای تحقیقاتی آنها شاهد شکوفایی و اقدامات موثری هستیم. ما در این بازدید به خوبی این موضوع را لمس
کردیم که چرا ملت ایران انرژی هستهای را حق مسلم خود میدانسته که با این ایستادگی توانستیم به دستاوردهای خوبی

برسیم.

وی ادامه داد: کشورهای خارجی مدام با تبلیغات خود تنها استفاده از انرژی هستهای را برای مقاصد نظامی عنوان میکنند حال
اینکه میتوان از انرژی صلح آمیز هستهای برای انجام کارهای بزرگی در تمامی ابعاد زندگی مردم استفاده کرد و ما اکنون به
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این سطح از شکوفایی رسیده ایم.

صداوسیما برای انعکاس دستاوردهای دانشمندان هستهای کشور پول میخواهد

این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با انتقاد از انعکاس نیافتن دستاوردهای مرکز هستهای
کرج در صدا و سیما گفت: متاسفانه کار ارزشمند دانشمندان ما در این مرکز به خوبی انعکاس پیدا نکرده است. دلیل آن را
جویا شدیم. پاسخ آنها این بود که صدا و سیما از آنها برای اطلاع مردم از دستاوردهایشان با این توجیه که تبلیغ محسوب

میشود پول میخواهد که ما اعتباری برای تبلیغات نداریم!

وی ادامه داد: این روند جای تاسف دارد چون کاری که این دانشمندان انجام میدهند در حد معجزه است و شاید به تحقیقات
آنها تنها دو یا سه کشور دست پیدا کردهاند؛ قطعا باید این کارهای بومی از سوی دانشمندان ایرانی در صدا و سیما به صورت

پررنگ انعکاس یابد؛ چون آنها شعار مردم را مبنی بر اینکه انرژی هستهای حق مسلم ماست به خوبی پیاده کردند.

این عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی در پایان درباره بازدید از زندان قزل حصار گفت:
طبق برنامه قرار بود امروز علاوه بر بازدید از مرکز هستهای کرج از وضعیت زندان قزل حصار بازدید داشته باشیم که با توجه

به طولانی شدن روند بازدید آن هم به دلیل گسترده بودن این مرکز این کار به زمان دیگری موکول شد.
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